
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 23-11-13 

Tid: kl.18:30  

Plats: Studiefrämjandets lokal på Nygatan 3, Mariestad 

Närvarande: Ordförande Sven Arvidsson, vice ordf. Jeanette Billström, kassör Dag 

Bränfeldt, sekreterare Pernilla Ekström, Caroline Öhlund, Pierre Wallqvist och Adam 

Lindholm. 

  

DAGORDNING 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

2. Justerare 

Sven Arvidsson, Pernilla Ekström 

 

3. Godkännande av föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna  

 

4. Påminnelse om att begära in grenledarnas behov av nya ledare för nästa år 

samt eventuellt behov av större investeringar. Ska vara styrelsen och 

kassören tillhanda innan jul. 

 

5. Ekonomisk rapport från kassören  

Ekonomin är god. Det finns ett överskott vilket beror på att de olika grenarna 

inte gör av med så mycket pengar som är budgeterat. 

 

6. Verksamhetsrapport från grenarna 

a. Barn: Alla grupper är igång. De jobbar på att hitta nya ledare till våren, 

vilket är ett ständigt återkommande arbete. 

b. Vandring: Full fart. De fortsätter verksamheten så länge det fungerar 

utifrån vädret (snö kan göra att det inte fungerar att vandra.) 

c. Kajak: Det kommer att ske ett byte av grenledare. Jeanette Billström 

lämnar över stafettpinnen till Pierre Wallqvist och styrelsen hälsar 

honom välkommen. 

Bassängträningen pågår för fullt med ett äventyr i månaden. 

Kajaksektionen satsar också på att ha en dagstur i månaden under 



   
 

   
 

året. 

Det har uppkommit diskussion omkring behovet av att lämna in 

polisregisterutdrag på kajakledare om det är så att vi kommer att ha 

turer där ungdomar har möjlighet att anmäla sig till turer tillsammans 

med sina föräldrar. Det klargörs att alla ledare som regelbundet 

kommer i kontakt med barn under 18 år behöver visa registerutdrag. 

d. Långfärdsskridsko: Har haft upptaktsträff där schema för vinterns 

eventuella turer lades. Det finns planer på att åka längre bort om det 

finns is att åka på där. Eftersom möjligheten till samåkning återkommit 

efter coronan ökar också möjligheten till längre resor. 

 

7. Inkomna mail och frågor 

Det har inkommit en inbjudan till Tankesmedjans konferens den 12/12 i 

Göteborg. Det är ingen som är intresserad av att delta då det verkar som om 

innehållet mest riktar sig till kommuner. 

 

8. Övriga frågor 

a. Frågan om komprimerad ledarutbildning har skickats till Region Väst 

och de har tagit till sig våra önskemål. 

b. Sven visar kommunens fördjupade översiktsplan på hur de ska 

expandera kommunen i samband med batterifabrik. I planen 

framkommer inget som påverkar Friluftsfrämjandets verksamheter. 

Caroline får i uppdrag att prata med en medlem som har kunskap i hur 

grönområden i stadskärnan påverkar invånarna. Ev. kommer styrelsen 

att skicka in en skrivelse om att vi ser vikten av att behålla 

grönområden i stadskärnan. 

c. Styrelsen beslutar att varje gren/grenledare får i uppdrag att beställa de 

kläder de behöver till sina ledare. 

 

9. Nästa möte 

Nästa möte är planerat till 8 jan, kl.  18.30 i Studiefrämjandets lokal i 

Mariestad. 

  

 

 

Sven Arvidsson     Pernilla Ekström 

Ordförande      sekreterare 


